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Het doel van dit vooroverleg was het bepalen van het VVI-standpunt ten aanzien van het 
voorstel van de RvC betreffende het beloningsbeleid voor de algmeeen directeur van HVC. 
Dit standpunt zal worden ingebracht door de vertegenwoordiger van de VVI tijdens de 
Buitengewone Algemene vergadering van aandeelhouders van HVC op 9 maart.  
 
Aanwezig waren: 
Jan Nagengast (Alkmaar), Jasper Nieuwenhuizen (Langedijk), Anke de Vink (Uitgeest), 
Peter van Huissteden (Bergen), Elly Fens (Wormerland), Rob Opdam (Heiloo), Leo Dickhoff 
(Heerhguowaard), Rob Schijf (Castricum) en Antje Kuilboer-Noorman (commissaris RvC).  
 
Verslag 
Nadat is aangegeven dat de algemeen directeur de auto uitsluitend voor werk-doeleinden 
gebruikt, waardoor deze geen onderdeel uitmaakt van het salaris, melden de aanwezigen 
het standpunt van de betreffende gemeente, inclusief een motivatie voor het ingenomen 
standpunt.   
 
De volgende gemeenten geven aan dat naar hun mening de RvC een afgewogen voorstel 
heeft geformuleerd waarmee is voldaan aan de inspanningsverplichting om te streven naar 
een salaris waarbij de WNT2 norm nadrukkelijk is meegenomen. Zij stemmen in met 
voorstel: 

• Elly Fens (Wormerland), Rob Opdam (Heiloo), Peter van Huissteden (Bergen), 
Jasper Nieuwenhuizen (Langedijk). 

 
De volgende gemeente geven aan dat zij op basis van de ingediende moties het 
salarisniveau WNT2 als harde grens beschouwen. Zij stemmen daarom tegen het 
voorliggende voorstel:   

• Rob Schijf (Castricum), Leo Dickhoff (Heerhugowaard), Jan Nagengast (Alkmaar), 
Anke de Vink (Uitgeest), 

 
Op basis van het aantal stemmen per deelnemende gemeente betekent dit dat het RvC-
voorstel is verworpen met 211 stemmen tegen en 97 stemmen voor. Jasper Nieuwenhuizen 
(Langedijk) zal dit VVI-standpunt in de Buitengewone Algemene vergadering naar voren 
brengen.     
 
Bij de discussie zijn o.a. de volgende punten naar voren gebracht: 

• De RvC heeft geluisterd naar de door de aandeelhouders afgegeven signalen; 

• ‘Zwaarwegende argumenten’ om af te wijken van de WNT-norm zijn in het RvC-
voorstel onvoldoende verwoord; 



• Als er geen ruimte is voor afwijken van de WNT-norm had de discussie niet gevoerd 
hoeven worden. Onderhandelen is een proces van geven en nemen; 

• De noodzaak/wens voor het al dan niet betrekken van de raden in dit proces blijkt van 
gemeente tot gemeente te verschillen.  

• Het belang (van de continuiteit) van de onderneming dient voorop te staan. Er 
worden twijfels uitgesproken of met het rigide vasthouden aan WNT-norm ook in de 
toekomst leidinggevenden van voldoende kwaliteit kunnen worden aangetrokken. 

• De mogelijke gevolgen voor het HVC-loongebouw.          


